
Vergaderpunten 17-12-2024  
  
  
 Vergadering is bij Dirk op nr. 93 in verband Noro virus.   
  
1e Hoever staat het met punten uit vorige vergadering.   
2e Waar zi6en de hoofdkranen van het gas en water van het totalen gebouw en 
kunnen wij die ingeval van calamiteiten uitschakelen. Want wij zijn dan van de 
a>ankelijkheid van Harry af.   
3e cv-ketels vallen vaker in storing wordt al aan gegeven door monteurs zijn sterk 
verminderd. En erg oud.   
4e SDckers branddeuren zijn verwijderd en kunnen dat niet beter bordjes worden.  
5e En worden de kozijnen nog geschilderd bij de branddeuren zi6en nu al wel half 
jaar zo.   
6e Is het misschien niet handiger om bij de binnen sluisdeur aan onze kant inplaats 
van sensoren een knop te plaatsten is gelijk het probleem van langs lopen en de 
tocht opgelost. En minder strings gevoelig.   
7e Wat is eigenlijk de funcDe van Harry wat betreF de Rauwendael. En de belangen 
van de LieIenshoek in ons gebouw graag eens duidelijkheid wordt nu te vaak 
geroepen is van LieIenshoek en heb ik niks mee te maaken. Of is jullie probleem en 
we zien nu het wangedrag met het noro virus.  8e Wij als bewonerscommissie 
zouden graag een gesprek willen met volkshuisvesDng en de LieIenshoek om onze 
problemen eens op te lossen want zo ga je niet met je buren om   
Want willen ook graag een keer weten wat onze en hun rechten en plichten zijn 
ten opzichte van gemeenschappelijke ruimten. En ook een punt nu wordt er 2x per 
jaar geschrobd maar is goed voor week heel mooi schoon maar de grootste 
vervuilers met de containers dus week later weer vies zeker met weer 
veranderingen.   
9e Dan wij voldoen al zoveel mogelijk aan onze verplichDngen wat betreF de 
brandveiligheid maar jullie niet. Met de brandslangen is nog steeds niets gedaan.   
En wij weten geen plicht om ze op te hangen. Maar ze hangen er nu wel en 
moeten we ze toch kunnen gebruiken als er iets is zeker in deze Djd.  Zo niet dan 
maak er bordjes op niet gebruiken bij brand! Zijn voor de schijn veiligheid.  10e 



Dan het punt kerstboom bij anderen woningbouw (duiven Vivare) mag wel een 
geïmpregneerde kerstboom met cerDficaat. En dat in hal van 9 m2  
  
Indien jullie nog meer punten weten geef het even door aan Dirk (93) zet ik het 
erbij.  


